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Vragen van de leden Elias en Teeven
(beiden VVD) aan de minister van
Justitie en de staatssecretaris van
Economische Zaken over het
voornemen van veel winkeliers om te
stoppen met het doen van aangiften.
(Ingezonden 18 mei 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
voornemen van veel winkeliers om te
stoppen met het doen van aangiften
omdat de formulieren te ingewikkeld
en de procedure te tijdrovend zouden
zijn en bovendien niet of
onvoldoende tot vervolgactie zouden
leiden?1

2
Is het waar dat het Korps Utrecht een
aangifteformulier van meerdere
pagina’s hanteert in plaats van het
aanmerkelijk simpeler
standaardformulier?

3
Is het waar dat het regelmatig
voorkomt dat reeds enkele dagen na
een aangifte wordt vastgesteld dat
geen vervolging wordt ingesteld?
Kunt u cijfers overleggen over de
verhouding tussen het aantal
aangiften en het aantal ingestelde
vervolgingen? Hoe beoordeelt u deze
verhouding?

4
Deelt u de bezorgdheid over de
volgens Detailhandel Nederland
dreigende aangiftestop bij winkeliers
waar het winkelcriminaliteit betreft?

5
Beschouwt u de bestrijding van
winkelcriminaliteit als een prioriteit?
Zo ja, hoe valt dat te rijmen met de
aanhoudende en serieuze klachten
van winkeliers?

6
Is het waar dat, zoals Platform
Detailhandel stelt, een aangifte van
een winkelier inzake bedreiging met
de dood, waarvan vier personen
konden getuigen, niet tot vervolging
heeft geleid, terwijl het slachtoffer
van het niet-instellen van die
vervolging niet op de hoogte is
gebracht? Zo ja, wat vindt u van een
dergelijke gang van zaken?

7
Is de schatting van genoemd Platform
juist, dat met winkelcriminaliteit circa
1 miljard euro per jaar gemoeid is?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Smeets, Kuiken en Heerts (allen
PvdA), ingezonden 15 mei 2009
(vraagnummer 2009Z09120)

1 De Telegraaf, 14 mei 2009: «Detailhandel is
moe van zinloze aangifte».

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 4 juni
2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van de leden
Smeets, Kuiken en Heerts (allen
PvdA) van uw Kamer aan de

Ministers van Justitie, van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en de
Staatssecretaris van Economische
Zaken over de winkelcriminaliteit
(ingezonden 15 mei 2009), de
schriftelijke vragen van de leden Elias
en Teeven (beiden VVD) aan de
Minister van Justitie en de
Staatssecretaris van Economische
Zaken over het voornemen van veel
winkeliers om te stoppen met het
doen van aangifte (ingezonden 18
mei 2009) en de schriftelijke vragen
van het lid De Roon (PVV) aan de
Minister van Justitie en de
Staatssecretaris van Economische
Zaken over winkeliers die slechte
verwerking van hun aangiften meer
dan zat zijn (ingezonden 18 mei 2009),
niet binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef
ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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